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Abstract (en)
[origin: CN113719212A] The invention relates to a locking and/or positioning drive device for a window, a door or the like. The locking and/or
positioning drive device has a housing, a motorized drive unit which is arranged in the housing and has an associated transmission, and an output
element which can be acted upon by the motorized drive unit with the associated transmission. In this case, the housing and the output element
each have an elongated shape. The elongate driven element extends through the housing parallel to the longitudinal axis of the housing over
the entire length of the housing. The output element can be driven in two longitudinal directions by means of the motorized drive unit having the
associated transmission, and the two ends of the output element can be coupled to the tappet or tappet element in each case.

Abstract (de)
Ein Verriegelungs- und/oder Positionierantrieb für ein Fenster, eine Tür oder dergleichen umfasst ein Gehäuse, eine im Gehäuse angeordnete
motorische Antriebseinheit mit zugeordnetem Getriebe und ein durch die motorische Antriebseinheit mit zugeordnetem Getriebe beaufschlagbares
Abtriebselement. Dabei besitzen das Gehäuse und das Abtriebselement jeweils eine längliche Form. Das längliche Abtriebselement erstreckt
sich parallel zur Längsachse des Gehäuses über dessen gesamte Länge durch dieses hindurch. Das Abtriebselement ist über die motorische
Antriebseinheit mit zugeordnetem Getriebe in beide Längsrichtungen antreibbar, wobei die beiden Enden des Abtriebselements jeweils mit einer
Schubstange oder einem Schubstangenelement koppelbar sind.
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